

Dagsorden: Bestyrelsesmøde		
Dato: 29. februar 2024	Tid: 17.30	Sted: Brøndby
Deltagere: Mette Nissen-Jakobsen (MNJ), Helle Sylvest (HS), Peter Christensen (PC), Anton Schiøtz Brown (ASB), Jorge Sánchez (JS), Ejnar Mikkelsen (EM), Tina Reimer-Nielsen (TRN)		
Fraværende:		
Referent: Tina Reimer-Nielsen		
Formål: Opdatering, status, beslutninger jf. dagsorden		

1. Godkendelse af dagsorden for mødet og referat fra sidste møde

2. Regnskabet v/ Ejnar

- Budgettet for 2024 blev gennemgået og godkendt.
- Bestyrelsen ønsker at lave en ny udgave af transportstøtte til hold for at gøre det nemmere at administrere. Ejnar spørger Regnskab om fordelingen af de udbetalinger der er lavet på nuværende tidspunkt, for at lave en så retfærdig fordeling som muligt.

3. Nyt fra kontoret

- Børneattester – Venter til efter repræsentantskabsmødet.

4. Nyt fra udviklingskonsulenten

- Jorge og Helle har workshop med skolelærere både med Softball og Baseball 5 d. 24. april.
- Sommercamp ligger i uge 32, onsdag - fredag i Gladsaxe. Der mangler trænere. Juniorudvalget prøver at se, om de kan få fat i nogle udenlandske trænere.
- SPOT-kurser: Jorge foreslår at man fastlægger datoer eller tidsrammer i løbet af året, så vi kan få flere deltagere. Bestyrelsen synes at det er en god idé.
- Klubstøtte: Er outdated på hjemmesiden. Det skal opdateres. Hjemmesiden skal opdateres generelt.
- Versus: Jorge og Tiana har været med til optagelse. Når vi ved hvornår det kommer i TV, skal det sendes ud på alle platforme.
- Events: "Byens sportsfestival" som afholdes d. 1. juni. Ideen er at møde op med et batting cage, flyers m.m. Jorge kontakter KBH klubberne for at høre om der er nogen der kan hjælpe til.
- Medlemstal: Der skal være mere fokus på medlemsoptælling til vinter og på hvordan man tæller op, så vi sikrer at alle tælles med.

Der var snak om f.eks. "forældrehold", hvor forældre meldes ind i klubberne på specielle vilkår, når de alligevel kommer en masse i klubberne. Jorge laver kampagner ift. forældrehold, gode historier mm.

- Henvendelse fra Kristian Stjernholm vedr. batting cage Fyn: Det anbefales at alle klubber køber deres eget. Jorge vil gerne hjælpe med både ansøgning til foreningspuljen og indkøb af batting cage. Jorge besvarer henvendelsen.
- Århus klubhus: Cricket vil gerne lave et fælles klubhus sammen med Softball og Bueskydning. Bestyrelsen vender retur til Jorge med ting, som ting som man ønsker et klubhus skal kunne / have.

5. Nyt fra Baseball5 konsulenten

- Er i gang med oprydning i kælderen. Der ligger en masse ting som ikke længere bruges. Der sorteres i, hvad der skal smides ud og hvad der evt. vil kunne sælges til DM eller lign.
- Der har været 2 Baseball5 turneringer på 2 måneder med 10 hold aktive. Det må betragtes som en succes.
- På seneste møde med den ansvarlige for DM-ugen, ville man vente og se om der var grundlag for at have Baseball5 med til DM-ugen. Det må der siges at være. Har møde igen torsdag d. 7/3. Vil lave flere kvalifikationskampe. Der afholdes kval. kampe 11. maj (Odense) og 1. juni (KBH) lokationer som ikke er softballbaner. F.eks. parker.
- Laver en drejebog med Anne-Mette fra Killer Bees om hvordan man laver en ny klub.
- Killer Bees har igangsat et Baseball5 skolestævne. Det forventes at der kommer omkring 150 deltagere. Helle hjælper til.
- Sverige har en skolepakke, som er rigtig god. En sådan bør vi også have.
- Helle kender en som muligvis på frivillig basis, vil hjælpe med at lave en form for kommunikations- / layoutkit til forbundet, så vi kan få en rød tråd i vores kommunikation.
- Nogle ambassader reklamerer for deres "national sport". Vil prøve at få et samarbejde om reklame med ambassader.

6. Killer Bees – Ny bane

- 27. april Jorge, Helle og Mette deltager.

7. Planlægning af repræsentantskabsmødet

- Indkaldelsen blev gennemgået og godkendt.

8. Opfølgning på strategiarbejdet

- Kom mere ud til klubberne på mere uformelt plan, for at komme tættere på spillere, forældre og trænere.
- Talentstrategi: Er ved at lave et dokument til klubberne omkring den ønskede talentstrategi. Håber at det kan sendes ud snart.
- ATK: Kunne være en god idé at lave workshops (måske online) med DIF-konsulenter.
- Vidensdelingsplatform: Prøver fortsat at reklamere for det og se om der kan komme gang i det.
- Ungeforum: Begynder at lære spillerne at kende og finder deriblandt nogle som kunne give god mening at tage fat i.

9. Den kommende periode (årshjul)

- Årshjulet for den næste periode blev gennemgået.

10. Eventuelt

- Peter: Bestyrelsen er for længe om at vende tilbage på henvendelser. Tina sørger for at følge op hurtigere. Peter er backstop på at der bliver svaret. Bestyrelsen opfordres til at bruge autosvar, når de ved at de er væk i en længere periode.

Næste møde:

